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NĚMECKO: Německo nemilosrdně razí cestu „obnovitelných zdrojů elektřiny“. Olaf Scholz,
kandidát na spolkového kancléře za německou sociální demokracii, se v rozhovoru pro německý Welt
vyjádřil zcela jasně: „Expanze obnovitelných energií musí v rámci nové spolkové vlády nabrat
výrazně rychlejší tempo. „Nové větrné turbíny musí být schváleny za šest měsíců a ne za šest let,“
řekl kandidát SPD na kancléře.

 

“Musíme zachovat vyjádření obcí a komunit, ale nesmí se to táhnout do nekonečné délky,” řekl
Scholz. Zákony prý musí být upraveny takovým způsobem, aby byly projekty expanze proveditelné.
“To povede ke konfliktu. Ale ti, kteří se konfliktů obávají, by měli o budoucnosti Německa mlčet,“
uvedl Scholz doslova.

Zdá se ale, že mlčet budou spíše ti, kdo by proti lesům „obnovitelných zdrojů“ něco namítali. Když
byl architekt Zeleného údělu, místopředseda Evropské komise Frans Timmermans, dotazován v
německé ZDF, jak zajistí zdroje pro nekonečnou spotřebu elektřiny (včetně aut), a přitom vyřadí
„špinavé zdroje“, musel připustit, že větrných elektráren budou třeba desetitisíce. A musí se postavit
rychle, protože uhelné elektrárny se vypínají, jaderné v Německu rovněž, a spotřeba elektřiny má
dramaticky růst. Spolu s cenou, dodejme. Díky společné energetické burze pro EU platíme za
elektřinu prakticky stejně jako Němci a Nizozemci, se třetinovými platy oproti Německu, oproti
nejbohatším zemím jako je Lucembursko či Nizozemí spíše čtvrtinovými. To je společný trh EU. A nic
nás nezachrání – Němci mají nového zeleného „fýrera“, boj proti Klimawandelu, a není v Německu
politika, kromě snad AfD, kdo by to zpochybnil. Obě strany Unie – CDU i CSU hudou stejně, o
Zelených nemluvě, a kandidát sociální demokracie se vyjádřil také zcela jasně. Viděl jsem v mnoha
televizních debatách, že kdokoli se odvážil vyjádřit proti Zelenému údělu a namítal něco o
zdražování, byl umlčen, většinou přítomnými ženami – A co naše děti? Jak budou žít? – To je
ultimátní argument, který do diskurzu zavedla Greta Thunberg. Ubohé děti budou platit jak
mourovaté, pokud si někdo dovolí nějaké mít. Zdražování elektřiny, které se už projevuje na burze,
samozřejmě zaplatí koneční spotřebitelé, tedy především domácnosti. Čeká nás zdražení všeho,
protože ceny energie se promítnou do veškerého zboží, nejen do účtů za elektřinu. Všichni víme, že
co razí Němci, razí EU a opačně. Při naší závislosti nás tedy čeká neradostná budoucnost plná
inflace. Protože u nás kromě SPD není politické strany, která by vzdorovala.

Předseda vlády Andrej Babiš (ANO) se zavázal plnit Zelený úděl a investovat desítky miliard
z rozpočtu ČR. „Uhlobaron“ Křetínský se dal slyšet, že do roku 2030 vypne české uhelné
elektrárny, protože díky zvýšení cen emisních povolenek v rámci EU jsou ztrátové. V Německu mají
vyjednánu výjimku, uhelné elektrárny pojedou do roku 2038. My jsme zaspali, vláda zaspala, prý s
tím, že „si mysleli, že do roku 2035 nahradí výpadek posílené jaderné elektrárny“. Nu, dnes už víme,
že díky Koudelkovi a rusofóbní opozici nové bloky nikdo stavět nebude, i když se zatím všichni tváří,
že ano – kromě Rosatomu je to totiž sotva někdo schopen dotáhnout do konce. Tedy stavbu jaderné
elektrárny. Němci na jedné straně horují proti „špinavým zdrojům“, ale na druhé si šikovně zajišťují
monopol na ruský plyn, protože navzdory tomu, co vykládají veřejnosti, němečtí politici vědí, že lesy
větrníků jsou spíše na efekt, elektřinu zajistí ruský plyn a plynové elektrárny. A my si ten plyn pěkně
budeme kupovat od Němců. To bude z hlediska euroatlantických vazeb naprosto správně a nikdo ani
nehlesne.
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Ještě doplním to, co na svůj facebook napsal expert na plynárenství Ivan Noveský, a co dokládá, že je
o čistě ideologický projekt, na němž někdo ovšem pořádně vydělá, na úkor většiny populace EU:

„Budoucnost české a evropské energetiky neohrožují pouze ekoteroristé v Bruselu. Institut pro
energetiku dlouhodobě upozorňuje na nebezpečí ustupování ekoteroristům, zejména v Německu, kde
likvidují ekologicky velmi čisté černouhelné zdroje např. Moorburg a absolutně ekologicky čisté
jaderné zdroje, což bude mít velmi tvrdé dopady na ČR a to nejen na ceny. Snaha vytvořit závislost
českých občanů a firem na elektrovozítkách, do kterých nebude dost elektřiny (a navíc bude velmi
drahá) a které vytvářejí bateriovou závislost na Číně, je až zarážející, atd. atd.

Ministerstvo průmyslu a obchodu navíc neříká ani vládě pravdu o poskytovaných dotacích, stejně tak
se MPO i Parlament snaží podporovat ty nejhorší “ekologické” zdroje na spalování biomasy, z nichž
některé produkují více TZL (jemný karcinogenní prach) než uhelné elektrárny a ty 2 miliony tun
biomasy se většinou vozí na kamionech……“, napsal Noveský.

Zkrátka – Green deal muší bejt, ať nás to třeba zničí. Tak je to správné a tak to má byt, jak bylo
řečeno v Černých baronech.
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